
  

 

Αθήνα, 24 Ιουνίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Εύρυθμη λειτουργία της Παιδοψυχιατρικής του ΠΑΓΝΗ με κάλυψη με το μόνιμο και 

αναγκαίο προσωπικό» 

 

 Η Παιδοψυχιατρική κλινική του ΠΑΓΝΗ καλύπτει τις ανάγκες ολόκληρης της Περιφέρειας Κρήτης, αλλά 

και των νησιών του νοτίου Αιγαίου, καθώς υπάρχει παντελής έλλειψη παιδο-ψυχιατρικών υπηρεσιών τόσο στις 

Κυκλάδες, όσο και στα Δωδεκάνησα.  

Παρά το εύρος της γεωγραφικής κάλυψης, τις επανειλημμένες εκκλήσεις των εργαζομένων για 

στελέχωση της κλινικής, αλλά και τις κοινοβουλευτικές μας παρεμβάσεις για το θέμα, η πιο πρόσφατη τέλη 

Απριλίου, η Παιδοψυχιατρική του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Ηρακλείου είναι πλέον σε οριακό σημείο και 

δίνεται αγώνας για να παραμείνει ανοιχτή, σύμφωνα με τους εργαζομένους. 

Απόδειξη της δραματικής αυτής κατάστασης είναι ότι στην εφημερία της Πέμπτης 16/6/22, δεν υπήρχε 

παιδοψυχίατρος. 

Η κλινική λειτουργεί με μόλις τρεις παιδο-ψυχιάτρους και εφημερεύει καθημερινά, κάτι το οποίο χωρίς 

επαρκή στελέχωση, επιτυγχάνεται λόγω της υπέρβασης του προσωπικού. Είναι άμεση ανάγκη να υπάρξει το 

αναγκαίο προσωπικό με μόνιμες θέσεις (ψυχίατροι, παιδοψυχίατροι, ψυχολόγοι), και μόνιμο νοσηλευτικό 

προσωπικό που σήμερα παραμένει με συμβάσεις. 

Σύμφωνα με τη διευθύντρια της κλινικής, κα Μπάστα, οι ιατροί της παιδοψυχιατρικής, ζήτησαν βοήθεια 

από συναδέλφους του Βενιζελείου νοσοκομείου, ώστε στις ημέρες γενικής εφημερίας του, τις μισές ημέρες του 

μήνα, να εξετάζονται παιδοψυχιατρικά περιστατικά και μόνο τα επείγοντα να αποστέλλονται στο ΠΑΓΝΗ. Αυτό 

όμως δεν μπορεί παρά να είναι μια προσωρινή, λύση ανάγκης. 

Επειδή,  η Παιδοψυχιατρική του ΠΑΓΝΗ καλύπτει όλη την Περιφέρεια Κρήτης και τα νησιά του Νοτίου 

Αιγαίου. 

Επειδή, το πρόβλημα των καθημερινών εφημεριών μπορεί να υποστηριχθεί, μόνο με επάρκεια 

ανθρωπίνων πόρων, ιατρικού και λοιπού προσωπικού. Υπάρχει αποδεδειγμένα ανάγκη ψυχιάτρων, παιδο-

ψυχιάτρων, ψυχολόγων, και μόνιμο νοσηλευτικό προσωπικό που σήμερα παραμένει με συμβάσεις 
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Επειδή, το περιστατικό της Πέμπτης 16/6/22, δεν θα πρέπει να επαναληφθεί, καθώς είναι αδιανόητο η 

κλινική να εφημερεύει απουσία ιατρού. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

 

Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί για την κάλυψη της Κλινικής με το μόνιμο και αναγκαίο 

προσωπικό για την εύρυθμη λειτουργία της; 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αλεξιάδης Τρύφωνας 

 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

 

Αυγέρη Θεοδώρα 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος Χρήστος 

 

Βαρεμένος Γεώργιος 

 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 



 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

 

Μουζάλας Ιωάννης 

 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

 

Πολάκης Παύλος 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

 

Φάμελλος Σωκράτης 

 

Χρηστίδου Ραλλία 




